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Abstract (en)
The base plate (1) has carrier plates (2) including base plate sections and frames including two frame longitudinal ribs and two bearing legs,
and longitudinal rib sections projecting within the frames and circularly projecting to a lower side. Cross holes are provided on the longitudinal rib
sections and the frame longitudinal ribs projecting to a lower side of the base plate sections. Tight wires (10) e.g. stainless steel wires, are guided
through the cross holes for forming the base plate. Plastic covers are inserted on the cross holes. An independent claim is also included for a
method for producing a base plate.

Abstract (de)
Die Erfindung beschreibt eine Grundpatte für eine Gebäudeetage, die aus einer Vielzahl von parallelen Tragplatten (2) gebildet ist, die jeweils
aus einer Bodenplatte (14) und einem an deren Unterseite hervorstehenden umlaufenden Rahmen aus zwei Rahmenlängsrippen (16) und zwei
Auflageschenkeln (17) und innerhalb des Rahmens hervorstehenden Längsrippen (15) bestehen, wobei in den an der Unterseite der Bodenplatte
hervorstehenden Längsrippen (15) und Rahmenlängsrippen (16) gleich positionierte Querbohrungen (19) vorhanden sind, durch die gespannte
Seile (10) zur Bildung der Grundplatte aus einer Vielzahl von Tragplatten (2) geführt sind. Dabei werden mindestens zwei Seile (10) durch die gleich
positionierten Querbohrungen (19) mehrerer Tragplatten gespannt.
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